
 
 

Bogafjell Sykleklubb  
 Protokoll fra Styremøte 2 / 2025 – mandag 10. februar 

 

Sted og tid: Rogaland Sparebank Arena – 19:30  
  
Følgende er tilstede: 
  
Leder:      Tor Anders Skjæveland   
Nestleder:    Jørn-Atle Borsheim   
Styresekretær:    Janne Heggebø   
Kasserer:     Sveinung Hetland  
Styremedlem Sportslig:   Sveinung Boga  
Styremedlem Arrangement:   Bjørnar Strandberg 
  
 

Agenda   

  
• Gjennomgang referat /protokoll / aksjonspunkter fra styremøte 14.01.2025 
• Årshjulet 
• Status medlemsliste / medlemmer  
• Status Økonomi 
• Sandnes Arena  
• Status – Ride the North 

 

• Sportslig Utvalg  
Fellestreninger 
Initiativ Gruppetto 
Mosjonistene  
BSK 500 
Colorline-rittet  
Mairittet? – Lag / Flere lag? 
 

• Arrangement 2025  
Jæren Gran Fondo 2025 
Dugnadsplan  
Kurs Stasjonærvakter 
 

• Info Nettsider / SoMe  
 

• Årsmøte 2024 – Innkomne forslag? – Plan gjennomføring 
 

• Gjennomgang Årsberetning 2024 – Sendes ut etter møtet 
 

 

 

 

 

 

 

 



Sak 1 Gjennomgang referat /protokoll/ aksjonspunkter fra styremøte 
14.01.2025 
 
Referat og aksjonsliste er gjennomgått, protokoll godkjennes og legges ut på nettsiden. 
 
Vedtak:   Protokoll godkjennes og legges ut på klubbens nettside. 
 
Sak 2   Årshjulet 
 
Oppgavene på Årshjulet er dekket av agendaen på dagens styremøte. 
 
Sak 3 Status medlemsliste / medlemmer  
 
Ingen nye medlemmer siden sist styremøte, heller ikke utmeldinger.  4 medlemmer er 
purret i forbindelse med medlemsavgift.  Dersom vi ikke får tilbakemeldinger etter 2. 
gangs purring, gjøres en vurdering om medlemmet skal slettes fra medlemsregisteret. 
 
Sak 4 Status Økonomi 
 
Fokus har vært å ferdigstille årsregnskap for 2024, gjøre klar for Årsmøte 2024, og å 
få regnskap godkjent hos revisor.  Dette er nå gjort. 
 
Sak 5 Sandnes Arena, nå Rogaland Sparebank Arena 
 
Status fra Rogaland Sparebank Arena. Utestående fra Skøytelandslaget er nå innbetalt 
etter inkassokrav, og driftsresultat for huset er bedre enn tidligere presentert.  
Budsjett for neste år er å gå i null.  Forutsetningen for dette er at de 6 eierklubbene 
har solidarisk ansvar for å få inn 200 000 i frie sponsormidler.  Markedsgruppen har 
blant annet laget en egen Markedspakke for dette formålet.  Det er også vedtatt en 
økning i de enkelte eiernes årlige treningsavgift, fra kroner 25000,- til 30000,-.   
 
For å ivareta huset best mulig er det bestemt en felles dugnad 15.06.25 for nødvendig 
vedlikehold inne og ute.  Dette er lagt ut på dugnadsplan på Spond. 
 
Sak 6 Status – Ride the North 
 
Alle påmeldte har registrert seg og betalt til RtN, og gitt nødvendige opplysninger til 
sykkelutleier.  Grovplan for turen er lagt, enkelte detaljer gjenstår og så langt går alt 
veldig bra etter planen. 

 

Sak 7  Sportslig Utvalg  
        

Spinning:   God kapasitet og godt oppmøte med dedikerte instruktører 
Fellesturer:   Går sin gang, men ønsker å få inn flere som kan ta lederansvar, og som 
nødvendigvis ikke kommer fra Ekspressen                                                          
Initiativ Gruppetto:   Etter at Årsmøtet er avviklet planlegges det å sende ut invitasjon/ 
spørreskjema for å mobilisere i denne gruppen.   Det er ønskelig å få frem både 
treningsmål og noen som kan være med og «dra» i denne gruppen.   Som referert fra 
forrige styremøte inviteres det også til en sosial kveld i denne sammenheng.     



 
Mosjonistene;  det har vært liten aktivitet i denne gruppen i det siste når det gjelder 
utetrening, men fremover er det ett mål å få til fellestreninger både frem mot Gran 
Fondo og jubileumsturen.  Kan det være aktuelt å stille med ett Bogafjell Master lag i  
JGF? 
BSK 600:  Planlagt start er 24.03.2025. Langtur lørdagen (200 km) med hjelp av 
følgebil 
Colorline-rittet :  Hotell, buss og følgebil er ordnet,  usikkert hvor mange som deltar 
på årets ritt. Foreløpig er det færre som har meldt interesse enn i fjor 
Mairittet: Er satt opp på Årshjulet til Ekspressen,  kan vi mobilisere flere lag? 

 
 
Sak 8  Arrangement 2025  
 

Jæren Gran Fondo 2025: Løypetrase er lagt ut, påmelding er åpnet, og det gjenstår nå 
å få på plass flere dugnadsfolk, spesielt puljeførere, og å fordele arbeidsoppgaver. 
Vi må også passe på å få det nye stedet for start/ slutt godt annonsert. 
  
Dugnadsplan: Denne er lagt ut på Spond, og ved behov vil det bli satt opp medlemmer 
som ikke har meldt seg på dugnad så langt. 
 
Kurs Stasjonærvakter: Nytt kurs er avviklet, og klubben har nå 18 godkjente 
stasjonærvakter. 
 
 
Sak 9  Info Nettsider / SoMe  
 
Styreleder har vært i kontakt med leverandør av nettsiden vår, for å forhandle pris, 
forbedre nettsiden og få lettere tilgang til å administrere gjennom at flere har tilgang. 
Det er gjort en foreløpig redigering av siden, men den jobbes videre med etter 
Årsmøtet.  Leverandør skal gi ny pris og opplæring for egen redigering. 
 
 
Sak 10  Årsmøte 2024 – Innkomne forslag? – Plan gjennomføring 
 
Det er ikke kommet innspill til Årsmøtet 

 
 
Sak 11  Gjennomgang Årsberetning 2024 – Sendes ut etter møtet 
 
Årsberetning er gjennomgått, og plan for møtet lagt. 
 
 
 
 
Neste møte:  10.03.25, kl. 19.30 
 
Referent :  Janne Heggebø 


